

Svenska Rottweilerklubben

Protokoll: Styrelsemöte juli 2022



Rubrik: Styrelsemöte juli 2022

Mötesnummer: 22.07.05

Tid och datum: Tisdag 2022-07-05 kl. 19:00

Plats: Teams

Beskrivning: N/A

Närvarande: Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Mikael Åkesson, Martina Israelsson

Ordförande: Ingen

Protokollförare: Ingen

Attesterare: Ingen

Nr	Beskrivning	Föredragande
1	Mötets öppnande Protokolltext: Ordförande Mikael Å. hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Malin Åsander, Veronica Nilsson och Carolin Lange har lämnat återbud.	Mikael Åkesson
2	Godkännande av dagordningen Protokolltext: Dagordningen godkändes.	Mikael Åkesson
3	Val av sekreterare och justerare Protokolltext: Martina valdes till mötes-sekreterare och Ann-Louise valdes till justerare.	Mikael Åkesson
4	Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag Protokolltext: Lades till handlingarna. Våra gyllene regler kommer att komma upp under dokument på Reduca, samt i styrelsegruppen på FB.	
5	Inkommande och utgående skrivelser Protokolltext: Ingående skrivelse: Entries to th IFR 2022 (29.06.2022) Utgående: Kallelse till medlemsmöte i Kosta, utskickad 2 tillfällen under början av juli.	

Nr	Beskrivning	Föredragande
6	<p data-bbox="304 85 395 103">Ekonomi</p> <p data-bbox="304 118 488 136">Genomgång av konton</p> <p data-bbox="304 147 443 165">Protokolltext:</p> <p data-bbox="304 176 584 194">AfR Centralt SEK 425 251,36</p> <p data-bbox="304 206 584 224">AfR Exteriör SEK 100 389,37</p> <p data-bbox="304 235 625 253">AfR Läger Södra SEK 517 161,57</p> <p data-bbox="304 264 584 282">AfR UG Mental SEK 3 009,70</p> <p data-bbox="304 293 592 311">Aktivitetskonto SEK 36 792,22</p> <p data-bbox="304 322 509 340">Läger SEK 16 250,20</p>	Ann-Louise Rönmark
7	<p data-bbox="304 394 639 412">Lokalområden/aktivitetsområden</p> <p data-bbox="304 456 443 474">Protokolltext:</p> <p data-bbox="304 486 954 602">Beslut tas på att Marie Stang och Sandra Danielsson formellt tillsätts som kontaktpersoner för aktivitetsområde Kalmar för innevarande verksamhetsår. Kolla med gruppen om intresse för att genomföra en brukssatsningen.</p> <p data-bbox="304 640 932 694">Värmland fortsatt ännu inte komplett, då endast har en intresserad kontaktperson.</p> <p data-bbox="304 732 970 750">Saknar fortsatt kontakt från Väster Norrland. Christina tar kontakt igen.</p>	Christina Sjögren

8

Utskott och arbetsgrupper

a) Utskott för avel och hälsa (Martina Israelsson)

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson)

c) Utskott för information (Martina)

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren)

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (Mikael Åkesson)

g) Medlemshantering (Ann-Louise Rönmark)

h) Vandringspriser och förtjänsttecken (Carolin Lange)

i) Arbetsgruppen sponsring

Ingen kontaktperson för tillfället. Avvaktar för tillfället att tillsätta denna

Protokolltext:

a) Inget nytt

b) I helgen 2-3/7 har det varit utställning i Eskilstuna, SSU och sommarspecial. Även exteriörbeskrivning på lördagen. Inväntar ekonomisk rapport och om hur det gått. På grund av tidsbrist har styrelsen frångått praxis och betalat ut ersättning till utskottet inför arrangemanget SSU/Sommarspecialen. De ska titta på en dag där vi kan träffas fysiskt och ska då gå igenom rutiner mm inför nästa arrangemang.

- De jobbar på det sista ang RAS, deras exteriör del.

- Datum för utställningar år 2024 ska de titta på under dagen (4/7), så där inväntar Veronica rapport.

- De ska titta på vad som behöver uppdateras på hemsidan så aktuell info finns.

- Gunnar Furvik önskar utöka sitt rasregister med bla. rottweiler.

Utskottsgrupp exteriör (SBK) önskar få in yttrande från berörda rasklubbar senast den 1 augusti.

c) Se punkt 11.

d) Anmälningsrekord för Södra lägret. Enstaka platser kvar på två av de instruktörsledda kurser.

e) Mental jobbar fortsatt på med MH och MT, planering för nya föreläsningar och aktiviteter pågår.

- RAS - Arbetet pågår, kontinuerlig kontakt med John Örvill. Exteriör håller på att titta på sin del sedan går vi in i slutfasen.

f) Datum förslag från Tranås gällande Rasmästerskap 2023:

Lördag 13Maj Lydnad

Söndag 14Maj Rally

Kort diskussion om intresse finns att få med även patrull i detta arrangemang.

- Rasklubben har fått ytterligare en rallylydnads domare godkänd.

g) Tillkommit ett par medlemmar.

h) Försöker fortsatt att koordinera med Yvonne Brink. Önskvärt att få information om antal förtjänsttecken, för att kunna dela ut dessa vid medlemsmötet.

Nr	Beskrivning	Föredragande
9	<p>RASK och dialoggrupp SBK</p> <p>Protokolltext: Ingenting nytt från RASK sedan senast. Haft ett möte för att besluta o framtida mötestillfällen. Tre datum är fastställda. Dialoggruppen har sommaruppehåll.</p>	
10	<p>Fysiskt möte hösten 2022</p> <p>Protokolltext: Datumen 15-6/10 och 5-6/11 har fått lika många röster. Ordförande lägger veto om 15-16/10. Plats: Göteborg, SBKs Göteborgs avd. Christina bokar klubblokalen. Micke lägger upp på FB om start och sluttid, boende m.m.</p>	
11	<p>Redaktionen/ sociala medier</p> <p>Instagram Hemsidan Facebook Tidningen</p> <p>Protokolltext: Instagram, Johanna Johansson tar ensamt över ansvaret för Instagram efter Kristina Elf Hemsidan, Marie S och Jenny O på förslag, är kontaktade via Titti. Väntar på återkoppling. Facebook, Martina ansvarig från styrelsen, Soffie, Anette och Marianne fortsätter med sin administratörsroll. Tidningen, behov av ny redaktör.</p>	Martina Israelsson
12	<p>Medlemsmöte</p> <p>Allt klart inför Kosta?</p> <p>Protokolltext: Ordförande, varit på förslag från moderklubben att ha med en ordförande digitalt. Vi önskar dock fysiskt deltagande av ordförande. Smålands distriktet har fått förfrågan om lämplig kandidat. Svar skulle inkomma inom närmsta dagarna.</p>	
13	<p>Övriga frågor</p> <p>Protokolltext: Inga frågor.</p>	
14	<p>Kommande styrelsemöte</p> <p>Protokolltext: - Medlemsmöte 20/7. Kosta - Styrelsemöte 9/8 kl. 19.00 Zoom.</p>	Mikael Åkesson
15	<p>Mötets avslutande</p>	Mikael Åkesson